
 

 

Politikerinitiativ  

Till Fritidsnämnden 2016-12-01 

 

   

Utred möjligheten till idrottsaktivitet på Järlasjön samt fotbollsplan i 
Hästhagen. 

Nacka är i stort behov av fler ytor för idrott. När Nacka bygger stad gäller det att effektivt 
utnyttja den mark som finns så att så många som möjligt kan utöva sina idrotter. En yta som 
idag inte är särskilt utnyttjad vad gäller idrott är Järlasjön. Den bör kunna användas till 
exempelvis rodd om kommunen möjliggör en plats där båtar och tillbehör kan förvaras. Det 
vore också intressant att utreda möjligheten till ett kallbadhus med simbanor som skulle 
kunna användas sommartid för simträning. Detta torde inte medföra en alltför stor kostnad 
då infrastrukturen (vattnet) redan är på plats. 

 

I anslutning till Hästhagen finns idag en befintlig grusfotbollsplan. Då det råder stor brist på 
fotbollsplaner i Nacka bör det undersökas om det finns möjlighet att utveckla denna 
fotbollsplan till en fullstor med konstgräs. 

 

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår jag följande: 

 

Att Fritidsnämnden beslutar att utreda möjligheten till idrottsaktiviteter på 
Järlasjön, exempelvis rodd och simning. 

 

Att Fritidsnämnden beslutar att utreda möjligheten att utveckla den befintliga 
fotbollsplanen i Hästhagen med konstgräs etc. 

 

 

Ingmar Sahlgren 

Ledamot Fritidsnämnden 


